
 

Protokoll styremøte 06/24 

Tidspunkt; 20. august 2024 kl. 16:30 – 19:15 

Sted; MS Teams 
 

Deltakere; 

Styreleder Yousuf Gilani 

Nestleder Tanveer Ahmad Chaudry  

Styremedlem Adil Hameed (til 18:00) 

Styremedlem Anushka Saurabh 

1. varamedlem Owais Mahmood 

2. varamedlem Raksha Jangir  
 

Meldt forfall; 

Styremedlem Bijeyata Kumari 

 

Fra administrasjonen; 

Generalsekretær (GS), protokollfører Trond Søvik 

Idrettskonsulent Tariq Mir (til ca. 18:00)  

Utviklingskonsulent Erik Aas Andersen (til ca. 18:00) 

 

 

Styret var vedtaksført med 5 stemmeberettigede. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Sak Tittel og orientering 
49/24 Godkjenning av innkalling, saksliste og protokoll, behandling av 

styremedlemmenes habilitet og ev. saker til eventuelt 
Det var ingen innsigelser til innkalling og sakliste. Protokoll 05/24 fra 
styremøtet 25. juni og e-post møter i juli er godkjent via e-post og lagt ut på 
nettsidene. Det var noen saker til evt. Ingen habilitetsinnsigelser ble reist 
ved møtestart.  
 

50/24 Unntatt offentlighet 
Føres i B-protokoll. 

 
51/24 Refleksjonspunkter halvveis i tingperioden 

Saken ble utsatt. 
 

52/24 Landslagsopplegg 
Landslagsledelsen skal ha møte 26. august for å utarbeide svar på styrets 
bestilling i sak 36/24. 
 
Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tar orienteringen til etterretning 
 

53/24 Orienteringssaker/økonomi 
- Det er innført nye regler for hvilke virksomheter som må ha 

verneombud og NCF har fått varsel fra Arbeidstilsynet om å innføre 

dette, herunder gi opplæring for vedkommende. Arbeidsgiver ved 

President og GS tar et møte med ansatte om arbeidsmiljøet. 

- Info om investeringer i baner med tilskuddet fra Oslo kommune, 

tilstanden for Oslo banene samt Lassa og Sandefjord, ble det gitt en 

nærmere redegjørelse fra President og administrasjon. 

- Introduksjonsprogram for barn og unge i skolen skal innføres, basert 

på prosjektplan som er avstemt med Mangfoldsutvalget samt krav 

fra ICC. GS har innhentet Gopi Repaka i en 30% deltidsstilling til 

oppdraget. 

- NCFs første internasjonale turnering i Norge, Nordic Cup kvinner, 

gikk bra og med mye god læring arrangementsmessig ift. ICC krav. 

- T10 Festivalen kolliderte med Mela festivalen og ble ikke så vellykket 

arrangementsmessig som ønskelig. 

- Det er flere WhatsApp grupper NCF har som styret/adm. ikke har 

administratorrettigheter til og dermed ikke kan fungere som 

moderator i.   

- Regnskap pr. juli fulgte som vedlegg til styret. 

Styret fattet følgende enstemmige 
 
Vedtak 
Styret tar orienteringen til etterretning. Konsept for T10 Festivalen må sees 
nærmere på. Tas opp som egen sak på senere styremøte. GS bes om å 
innhente administratorrettigheter på WhatsApp grupper og ev. andre SoMe 
kanaler som står i NCFs navn. 
 
 
 

https://cricketforbundet.no/forbundet/nedlasting/styremoteprotokoller-2024
https://cricketforbundet.no/resources/forsidebilder/Protokoll-FS-04.pdf


 

54/24 Eventuelt 

• Prinsipielle forhold knyttet til flytting av kamper ønskes tatt opp som 
egen styresak senere. 

• Styrevedtak 04/24 regulerer sanksjoner ift. påmelding av herrelag i 2025 
for klubber uten godkjent plan for sitt mangfolds- og rekrutteringsarbeid. 
Dette må sees nærmere på og meldes inn som sak til senere møte. 

• Egen sak om jente/kvinnecricket ble også meldt inn som sak til senere 
styremøte. 

 
GS og arbeidsutvalget tar høyde for ovennevnte saker i forberedelsene av 
kommende styremøter.  

 
  

 

https://cricketforbundet.no/resources/klubblogoer/Protokoll-FS-01.pdf

